

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 13-07-2026 08:52:06 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 13-07-2026 08:52:06 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of Bindar for Islamic Finance cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 06-08-2026 at الكترونيا to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة بندار للتمويل الإسلامي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 06-08-2026 الساعة 10:00 في Online Meeting وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
Article (4) – Memorandum of Association and Articles of Association: A new business activity, No. (13): "Leasing", has been added, as follows: "Lease-to-Own Financing in accordance with the principles and regulations of Islamic Sharia." Article (7) – Memorandum of Association: Founders Information: This article has been added into the Memorandum of Association in addition to its existing inclusion in the Articles of Association. The partner's shareholding has also been added to this article. Article (26) – Articles of Association: The Title of this article amended to be the eligibility requirements of the Board of Directors membership, in line with the relevant applicable regulations , replacing the previous concerning matters that prohibit a person from serving as a member of the Board of Directors and the applicable exceptions.	تعديل المادة (4) من عقد التأسيس والنظام الأساسي وفقه للآتي: تم إضافة غاية رقم 13: التأجير التمويلي "الاجارة المنتهية بالتملك وفقا لضوابط الشريعة الاسلامية تعديل المادة (7) في عقد التأسيس : معلومات مؤسسي الشركة: تم إضافة هذه المادة لعقد التأسيس إضافة الى وجودها مسبقا في النظام الاساسي وتم اضافة حصة الشريك الى هذه المادة تعديل المادة (26) في النظام الاساسي: (تم تعديل تبويب المادة لتصبح) شروط عضوية مجلس الإدارة بما ينسجم والاحكام ذات العلاقة بدلا من ما يحظر على عضو مجلس الإدارة وما يستثنى من الحظر
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad